

Protokoll för UNF Kronoberg 3/4 -2017

Närvarande: Emma Axelsson, Mina Karlsson, Simon Pettersson, Felicia Grill, Jennie Rydén, Emil Johansson och Noëmi Liebe (via Skype)

Närvarande utan rösträtt: Pontus Oskarsson

Plats: Vattentorget

1. Öppnande av mötet

Emma öppnar mötet.

2. Fastställande av föredragningslistan

Mötet beslutar

ATT fastställa föredragningslistan.

3. Lägesrunda

Vi går en lägesrunda runt bordet.

4. Föregående protokoll

Felicia läser upp föregående protokoll.

Mötet beslutar

ATT lägga föregående protokoll till handlingarna.

5. Val av

a. Protokolljusterare

Mina nominerar John till protokolljusterare.

Mötet beslutar

ATT välja John till protokolljusterare.

b. Uppdragsloggsförare

Emma nominerar Jennie till uppdragsloggsförare.

Mötet beslutar

ATT välja Jennie till uppdragsloggsförare.

c. Parkeringsvakt

John föreslår Pontus till parkeringsvakt.

Mötet beslutar

ATT välja Pontus till parkeringsvakt.

d. Firma och kontotecknare

Emil går igenom vad firma- och kontotecknare betyder.

Mötet beslutar

ATT välja Emil Johansson (19970627-8836) och Emma Axelsson (19970103-1941) till firmatecknare var och en för sig.

Mötet beslutar

ATT för tillfället inte välja någon kontotecknare.

e. Medlemsregisteransvarig

Vi behöver ha några medlemsregisteransvariga för att få tillgång till medlemsregistret. Styrelsen anser att alla som vill ha tillgång ska få ha det.

Mötet beslutar

ATT alla i styrelsen ska ha tillgång till medlemsregistret.

Mötet beslutar

ATT anse paragraf 6 d och 6 e omedelbart justerade.

6. Utskott

Emil tycker att det är rimligt att andra medlemmar får vara med och ansöka om att få vara med i utskott. D-rådet och AU ska vara folk från styrelsen.

a. JUNF

Vi bordlägger denna punkt till nästa möte.

b. D-rådet

Vi ska välja 2 stycken representanter till D-rådet.

Emil nominerar sig själv.

John nominerar Jennie.

Mötet beslutar

ATT välja Jennie och Emil till D-råds representanter.

c. Arbetsutskottet (AU)

Åsikten kommer upp att det kanske inte är lämpligt att personer som sitter i föreningsstyrelser är med i AU. Förslagsvis ska AU bestå av 3 personer.

Mötet beslutar

ATT arbetsutskottet ska bestå av 3 personer.

Noëmi nominerar sig själv.

Emil nominerar sig själv.

Felicia nominerar sig själv.

Emma nominerar sig själv.

Mina nominerar sig själv.

Vi behöver ha 2 rösträknare för att kunna genomföra den slutna röstningen.

Jennie nominerar sig själv till rösträknare.

Felicia nominerar Pontus till rösträknare.

Mötet beslutar

ATT välja Jennie och Pontus till rösträknare.

Mötet beslutar

ATT välja Emil, Noëmi och Felicia till arbetsutskottet.

7. Kontaktperson

Vi ska välja en kontaktperson från DS till varje förening. Emma går igenom vad en kontaktperson är och vad dom gör. Felicia föreslår att man inte ska sitta i styrelsen som man är kontaktperson för. Förra året såg DS att man gärna inte är medlem i föreningen man är kontaktperson för.

a. UNF Kamratkrets 38

Noëmi föreslår sig själv till Kamratkretsen.

b. UNF Soberlan

Felicia föreslår sig själv till Soberlan.

c. UNF Womba Womba

Jennie föreslår sig själv till Womba Womba.

d. UNF Wadajir

Mina föreslår Emma till Wadajir.

e. UNF Tillsvidare

Emil föreslår sig själv till Tillsvidare.

Mötet beslutar

ATT välja dessa kontaktpersoner till ovanstående föreningar.

Emil lämnade ett förslag på kontaktpersonsystem förra året. Det hade varit bra om någon ville kolla över detta tills nästa möte och se om det är rimligt att anta det

detta året också.

Mina och Simon är nominerade till att läsa igenom kontaktpersonssystemet.

Mötet beslutar

ATT Mina och Simon ska kolla på kontaktpersonssystemet tillsammans.

8. Uppdragsgivare

Vi behöver välja en uppdragsgivare till vår verksamhetsutvecklare. Emma som ordförande är inte jätteintresserad av att vara uppdragsgivare i år igen. Det finns en bra mall från förbundsstyrelsen om hur man uppdragsför.

Emma tänker att hon ska fortsätta terminen ut eftersom att vi sätter mål terminsvis och för att vi inte ska röra till det för Pontus, och sedan välja en ny uppdragsgivare inför nästa termin.

Felicia visar intresse för att ta över uppdragsgivningen med Pontus.

9. Kommunikation

Förra året hade vi bara en gruppchatt och att det funkade bra, dock är det svårt att ha översikt i gruppchatter. Mötet kommer fram till att det är hela gruppens ansvar att se till att alla läser i chatten och håller sig informerade.

Noëmi berättar att hon har dåligt med tekniska förutsättningar för att hålla sig uppdaterad just nu och berättar att det är okej att vi i DS tar beslut utan henne fram till att hon kommer hem den första maj.

10. Kontaktuppgifter

Emil berättar att vi borde skriva in våra kontaktuppgifter så att alla i styrelsen har tillgång till den, och han vill att alla ska fylla i den. Det ser professionellt ut om alla i styrelsen har @unf.se-mejladresser.

11. Arbetshelg

Styrelsen har preliminärbokad en arbetshelg den 5–7 maj. Det är upp till planeringsgruppen att sätta ramarna. Alla i styrelsen har möjlighet att närvara under helgen.

John är intresserad av att planera arbetshelgen. Jennie och också intresserad av att planera arbetshelgen. Vi har uppdragsgivit Pontus att planera en arbetshelg.

Mötet beslutar

ATT Jennie, John och Pontus planerar arbetshelgen.

12. DSS

Den 12–14 maj kommer det att vara en DSS som kommer att vara på vår folkhögskola Tollare. Det är kul om så många som möjligt från styrelsen kan komma på DSSen.

13. Valborg

Snart är det dags för valborg. Vi kollar runt om det finns någon förening som vill planera. Vi ska så snart som möjligt kolla med våra föreningar och medlemmar om det finns ett intresse att planera. Vi ska ta ett beslut i chatten fram till helgen.

14. Fritidsgården

Emil har inte fått något svar från Lessebo kommun. Vi kommer att föredra vad som är på g med fritidsgården nästa möte.

15. Övrigt

a. Wunderlist

Emma går igenom vad Wunderlist är och hur vi använder det. Majoriteten av styrelsen gillar tanken av att använda Wunderlist. Vi behöver ha någon som är lite ansvarig för att starta upp en ny grupp. Jennie tar på sig ansvaret för detta eftersom att hon under detta möte är uppdragsloggsförare.

b. Medieansvarig

Emma berättar att det kan vara smidigt att välja en person som är lite mer ansvarig för att våra sociala medier. Jennie berättar att hon är intresserad. John kan ta på sig att se till att det tas bilder på större evenemang och laddar upp det på lämpliga medier.

16. Kommande möten

Nästa möte är den 12 april kl 17.00
Mötet efter det är på arbetshelgen.

17. Avslutande av mötet

Emma avslutar mötet.

Emma Axelsson – ordförande

Felicia Grill – sekreterare

John Ferner – protokolljusterare
